
Til Folketingets Uddannelsesudvalg 

 

Optag på Skanderborg Gymnasium 

 

Her en MEGET kort formuleret opråb om et ellers stort og komplekst emne: 

 I den by hvor jeg bor, Galten, har vi 26 unge der gerne vil på Skanderborg Gymnasium, men ikke 

kan komme det, fordi Regionsrådet gerne ville fordel eleverne mere bredt. 

 Regionsrådet erfarer her, hvor optaget er afsluttet at DELE af deres plan ikke vil være rimelig og 

ændrer derfor beslutningen for ca. 1 uge siden. 

 Lige netop dagen før denne ændrede beslutning bliver taget i Regionsrådet, så tiltræder ministeren 

på området den oprindelige indstilling! Mærkeligt (set udefra) at man ikke afventede resultatet af 

Regionsrådets behandling dagen efter.  

 Det betyder at retstilstanden nu er, at Skanderborg Gymnasium mister en klasse og at eleverne fra 

Galten ikke kan optages. Det var ellers bl.a. denne urimelighed Regionsrådet meget ansvarligt har 

forsøgt at rette op på. 

 

Derfor har jeg brug for med denne henvendelse at få ALLE gode kræfter i Folketingets Uddannelsesudvalg 

til at få ministeren il at tiltræde den nye indstilling fra Regionsrådet. I disse timer/dage går 

fordelingsudvalget jo i gang med af fordele eleverne – og det vil være på den gamle indstilling fra 

Regionsrådet. 

På forhånd tak for hjælpen! 

 

Vh. 

Ole Drøgemüller 

Skolebakken 21, st. tv., 

8464 Galten 

Mobil: 2275 3812 

Mail: oledrogemuller@hotmail.com 

 

Medlem af Skanderborg Byråd for Socialdemokratiet og far til en pige der bare SÅ gerne vil starte i 

Skanderborg, fordi hun gennem 10. klasse i Skanderborg kender over 100 uge der skal starte der. Og vi har 

som sammenlagt kommune gjort os store bestræbelser på at få netop Galten området til at blive en del af 

Skanderborg. Den indsats bære nu frugt, men saves så over af denne situation. Hjælp os! 
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